

Date: 05 April 2024

Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer

Dubai Financial Market
Dubai - United Arab Emirates

Dear Sir,

Subject: Notification from Arabian Scandinavian Insurance Company (P.S.C) – Takaful – Ascana Insurance (ASCANA) in relation to the completion of the transaction related to the offer by Sukoon Insurance PJSC (Sukoon) to purchase the shares of the shareholders of ASCANA

We would like to inform you that the transaction related to purchasing the shares of the remaining shareholders of ASCANA by Sukoon has completed. Accordingly, the current ownership of Sukoon Insurance PJSC is 94.6089% of the total shares of Arab Scandinavian Insurance Company (P.S.C). and the purchase price has been paid to the shareholders who have accepted the offer on 05 April 2024.

Kind regards,

CEO - Arabian Scandinavian Insurance Company
(P.S.C) – Takaful – Ascana Insurance (ASCANA)

التاريخ: 05 ابريل 2024

السيد حامد أحمد علي
الرئيس التنفيذي

سوق دبي المالي
دبي - الإمارات العربية المتحدة

تحية طيبة وبعد،،،

الموضوع: إفصاح من الشركة العربية الإسكندنافية للتأمين (ش.م.ع) – تكافل – أسكانا للتأمين ("شركة أسكانا") بخصوص إكمال الصفقة المتعلقة بالعرض المقدم من شركة سكون للتأمين ش.م.ع. ("سكون") لشراء أسهم مساهمي شركة أسكانا

نود أن نحيطكم علماً بأن الصفقة التي تتعلق بشراء أسهم باقي مساهمي شركة أسكانا من قبل شركة سكون قد اكتملت ، وعليه تبلغ نسبة ملكية شركة سكون الحالية 94.6089 % من إجمالي أسهم الشركة العربية الإسكندنافية للتأمين (ش.م.ع) ، وتم دفع مقابل العرض للمساهمين الذين قبلوا العرض بتاريخ 05 ابريل 2024.

مع فائق الاحترام والتقدير،،،

الرئيس التنفيذي
- الشركة العربية الإسكندنافية للتأمين (ش.م.ع) – تكافل –
أسكانا للتأمين ("شركة أسكانا")

